
Zápisnica zo zasadnutia

Rady školy pri Základnej škole Michala Tareka v Abraháme

Dátum zasadnutia: 8. 11. 2021

Miesto zasadnutia: Základná škola M. Tareka, IX. trieda

Prítomní: podľa prezenčnej listiny

Počet prítomných: 7 - Rada školy bola uznášaniaschopná

Pozvaný hosť: riaditeľ školy Mgr. Marian Hrbán

Program:
1. Otvorenie
2. Vyhodnocovacia správa výchovno-vzdelávacej činnosti
3. Informácie o organizácii školského roka
4. Diskusia
5. Záver

Bod 1. Otvorenie
Zasadnutie  rady  školy  otvorila  a  prítomných  privítala  predsedníčka  RŠ  Mgr.  Ľuba
Šimonová.  Prítomným členom RŠ predložila  návrh programu rokovania,  ktorý členovia
obdržali  vopred  mailom  v  pozvánke,  návrh  na  overovateľa  zápisnice  pani  Katarínu
Siskovú. Predložené návrhy boli členmi RŠ schválené.
Za: 7 Proti: 0 Zdržal sa hlasovania: 0

Bod 2.  Vyhodnocovacia správa výchovno-vzdelávacej činnosti
Riaditeľ školy Marian Hrbán predniesol vyhodnocovaciu  správu o výchovno-vzdelávacej
činnosti za predchádzajúci školský rok 2020/2021. Vyhodnocovacia správa je zverejnená
aj na webovej stránke školy www.zsmtabraham.edupage.org.

Bod 3. Informácie o organizácii školského roka
Riaditeľ  školy  Marian  Hrbán  informoval  prítomných  o  organizácii  školského  roka.
Pedagogický zbor pracuje v rovnakom zložení ako minulý šk. rok. Žiaci školy sa zapoja do
vedomostných  súťaží  a  olympiád  prezenčne  alebo  dištančne  podľa  aktuálnej  situácie.
Športové súťaže sa budú konať iba v prípade priaznivých  epidemiologických podmienok. 
Odborná  učebňa  techniky,  ktorá  bola  zrealizovaná  v  spolupráci  s  Obecným  úradom
Abrahám, už bude využívaná na výučbu v 1. polroku šk. roka. V súčasnosti prebiehajú
stavebné práce na školskom dvore a hospodárskom dvore – oprava potrubia na odpadovú
vodu, odvodňovacie kanály na dažďovú vodu. Plánovaná je rekonštrukcia osvetlenia v
triedach.

Bod 4. Diskusia
Pani  Hanuliaková  predniesla  interpelácie  od  rodičov.  Upozornila  na  nebezpečné
parkovanie  pred  školou.  Pani  Debrecká  navrhla,  že  Obecný  úrad  Abrahám  upozorní
občanov,  ktorí  parkujú  dlhodobo  na  miestach  vyhradených  pre  školu.  Oboznámila
prítomných o projekte na zvýraznenie priechodu pre chodcov svetelnou signalizáciou, do
ktorého  je  obec  zapojená.  Riaditeľstvo  školy  vyzve  rodičov  k  zvýšenej  opatrnosti  pri
parkovaní pred školou.
Pani Hanuliaková sa informovala o platbe za ŠKD. Je umožnené platiť poplatok mesačne,
polročne alebo ročne.

http://www.zsmtabraham.edupage.org/


Informovala sa o možnostiach ako rozšíriť ponuku záujmových útvarov na škole. Krúžková
činnosť je ovplyvnená aj proti epidemiologickými opatreniami. V súčasnosti nie je vhodné
poskytovať priestor pre externých poskytovateľov záujmovej činnosti. 
Poďakovala pani učiteľke Mgr. Žgančíkovej za spoluprácu v projekte Ekoalarm.
Pani Sisková sa informovala o postupe riešenia úrazu žiaka IV. triedy, ktorý zapríčinil žiak
V. triedy. Výchovné opatrenie bude prejednávané na najbližšom zasadnutí pedagogickej
rady. 

Bod 5. Záver
Predsedníčka RŠ poďakovala prítomným za účasť na zasadnutí RŠ.
 

Závery zasadnutia:
Členovia rady školy zobrali na vedomie informácie prednesené riaditeľom školy Mgr. 
Marianom Hrbánom

Prílohy:
1. Prezenčná listina

Zapísala dňa 8. 11. 2021 Mgr. Ľuba Šimonová 

Overila dňa 9. 11. 2021 členka rady školy Katarína Sisková

Predsedníčka rady školy Mgr. Ľuba Šimonová 


